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Sēde sasaukta 2024. gada 18. aprīlī plkst.9  

Sēde atklāta 2024. gada 18. aprīlī plkst. 9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās  8 komitejas locekļi: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis 

Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis- komandējumā Briselē 

 

Sēdē piedalās: 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas 

vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Ekonomikas un finanšu nodaļas 

vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, 

datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, sabiedrisko attiecību speciāliste 

Andra Matuļenko, Attīstības un plānošanas nodaļas vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka 

un projektu vadītāja Laura Šterna, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciālisti 

Dace Stubure un Aija Fridrihsone, Iecavas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma nodaļas 

vadītāja Baiba Leitlante, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste 

Ligita Vasermane, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks Ivars Čerļenoks, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita 

Grigorjeva, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītājas vietniece sociālās palīdzības un sociālo 

pakalpojumu jautājumos Kristīne Brūvele, Bauskas novada bāriņtiesas priekšsēdētāja Edīte 

Ķerģe-Karika, Bauskas pils muzeja direktors Māris Skanis, ekonomisti Marija Abramčika, 

Zaiga Kārkliņa, Gita Skribāne un Māris Vitrups, Bauskas novada Dzimtsarakstu nodaļas 

vadītāja Sandra Kolberga, Izglītības nodaļas izglītības speciāliste Solveiga Gudkova, Attīstības 

un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists 

Uldis Varnevičs 
 

Sēdi protokolē: lietvedības sekretārs Ligita Jukšinska. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam" 
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apstiprināšanu. 

2. Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai. 

3. Par kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Cerību spārni". 

4. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Par naudas balvu piešķiršanu Bauskas novada 

izglītojamiem un viņu pedagogiem par sasniegumiem mācībās, zinātniski pētniecisko darbu 

lasījumos, mācību priekšmetu olimpiādēs, konkursos un skatēs" apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada administrācija" Dzimtsarakstu 

nodaļas maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada bāriņtiesa" 

nolikumā. 

7. Par projekta pieteikuma "Bezemisiju transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada 

sasniedzamībai" iesniegšanu. 

8. Par dalību projektā "PROTI un DARI 2.0". 

9. Par pašvaldības autoceļa reģistrēšanu un nosaukuma "Bauska–Priedītes" piešķiršanu. 

10. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē. 

11.   Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Saulstari”, Dāviņu pagastā nodošanu                                                                

atsavināšanai. 

12.   Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Bauskas iela 1-28, Dāviņos,  

Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

13.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Kūdra 1"-2, Kūdrā, 

Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai. 

14.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Kūdra 1"-9, Kūdrā, 

Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai. 

15.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Zvineļi"-2, Vecsaules 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

16.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Upes iela 3-9, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

17.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Luzikas", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

18.  Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 29A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

19.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Kalna iela 16, Dimzukalnā, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

20.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 6-18, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

21.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas ielā 27-6, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

22.    Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Ceriņu ielā 10-2,    

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

23.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 1"-

30, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 4"-

4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

25.  Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra  

5"15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

26.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-

18, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27.   Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 6"-

2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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28.  Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 6"-

10, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29.  Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 8"-

2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30.  Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 9"-

12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31.  Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 10"-

8, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32.  Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 13"-

13, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-3, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Stūri", Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

Papildu darba kārtība: 

35.   Par nomas maksu pārtikas automātu izvietošanai Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Bauskas pils muzejs” telpās. 

36.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Ziedu laukums”, Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

37.  Par nekustamo īpašumu maiņu. 

 

1.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam" 

apstiprināšanu. 

 

(I.Spurķe, I.Pētersone, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Latviete, V.Čačs, M.Mediņš) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības budžeta grozījumiem. Ar šiem grozījumiem 

pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti par 446 444 euro, no tā būtiski lielāko daļu – 

402 208 euro veido valsts  budžeta transferti. Ar šiem grozījumiem pašvaldības budžetā tiek 

iekļauts valsts budžeta finansējums – 127 021 euro apmērā Eiropas Parlamenta vēlēšanu 

nodrošināšanai; iekļauti divi noslēguma maksājumi 92 912 euro par ERAF projektu  

“Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā”; noslēguma maksājums 42 423 euro 

projektam “Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā”. Tiek palielināta 

valsts budžeta dotācija mācību līdzekļu iegādei, kas ir  71 015 euro, iekļauti avansa maksājumi 

45 811 euro pieciem Latvijas-Lietuvas pārrobežu programmas projektiem. 28 398 euro iekļauti 

Valsts kultūrkapitāla fonda pieciem apstiprinātiem projektiem. Atbilstoši šiem ieņēmumiem tiek 

palielināti izdevumi par 310 715 euro. Veikta aizņēmumu pirmstermiņa atmaksa saņemto 

noslēguma maksājumu apmērā.  

Budžeta izdevumi plānoti 80 717 061 euro apmērā, veikti grozījumi 2024. gada budžetā, 

palielinot izdevumus par 310 715 euro. Par 127 021 euro palielināti izdevumi Eiropas 

Parlamenta vēlēšanu nodrošināšanai, par 63 245 euro Latvijas-Lietuvas programmas projektam 

“Publiskā sektora profesionāļu kapacitātes celšana, lai uzlabotu sniegto pakalpojumu kvalitāti 

Šauļu un Bauskas reģionu vietējās un reģionālajās pašvaldībās”. Par 273 561 euro tiek 

samazināti izdevumi Eiropas Savienības fondu un investīciju projektu līdzfinansējuma 

nodrošināšanai; tiek veikta pārdale uz attiecīgo valdības funkciju, lai nodrošināto pašvaldības 

līdzfinansējuma daļu. Iekļauti izdevumi 56 797 euro, lai nodrošinātu līdzfinansējumu Latvijas-

Lietuvas programmas projektam “Digitāli pieejami un pievilcīgi zudušā kultūras mantojuma 

tūrisma galamērķi Zemgalē un Ziemeļlietuvā”. Būvprojekta “Pilskalna ielas II posma no Salātu 
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ielas līdz Robežu ielai ar pieslēgumu pie Zaļās ielas būvniecība Bauskā” – 25 531 euro. Par 

12 436 euro palielināti izdevumi ceļu un ielu uzturēšanai Rundāles apvienības pārvaldē.  Par 

20 103 euro palielināti izdevumi pašvaldības nekustamā īpašuma apsaimniekošanai un teritorijas 

labiekārtošanai un uzturēšanai Rundāles apvienības pārvaldē. Palielināti izdevumi par 10 312 

euro pašvaldības dzīvojamā fonda apsaimniekošanai Rundāles apvienības pārvaldē, t.sk. 8 862 

euro daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas “Kamenes”, Svitene, Svitenes pagasts, ēkas pārbūves 

būvprojekta izstrādei. Iekļauti izdevumi 41 903 euro paskaidrojuma raksta “Pirmsskolas 

izglītības grupu telpu ierīkošana Sporta ielā 3, Uzvarā, Gailīšu pag., Bauskas nov.” izstrādei.  

Aizņēmumu atmaksa plānota 4 297 362 euro apmērā, veikti grozījumi, palielinot plānoto 

aizņēmumu atmaksu par 135 335 euro. 

Saistošo noteikumu 5.pielikums izteikts jaunā redakcijā atbilstoši grozījumiem Ministru 

kabineta noteikumos Nr.173 un pārskata sniegšanas saturam, jo izdevumu daļa tiek detalizēta.   

Saistošo noteikumu 6.pielikums izteikts jaunā redakcijā, jo precizēts saistību apmērs 

atbilstoši veiktajai viena projekta pirmstermiņa atmaksai, procentu likmju izmaiņām un ar šiem 

grozījumiem precizētajam ieņēmumu apjomam. Jaunā redakcijā izteikts  budžeta paskaidrojuma 

raksta pielikums. 

Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

G.Kalniņš jautā par budžeta grozījumu, kurš jau ir iekļauts, bet Finanšu komitejā par to tiek 

diskutēts vēlāk – par  Rundāles apvienības pārvaldes atsavināšanas līdzekļu izlietojumu. Jautā 

I.Romānovam, vai ir pieejams amatu klasificēšanas komisijas izvērtējums un lēmums par štata 

vietas izveidošanu. Budžeta grozījumos šī summa ir iekļauta ceļu uzturēšanai, varbūt tā ir tikai 

nejauša sakritība, jo lēmuma projektā par Rundāles apvienības pārvaldes atsavināšanas līdzekļu 

izlietojumu šāda pat summa ir iekļauta Ziedoņu parka uzturēšanai.  

I.Romānovs atbild, ka iesniegums par  tūrisma pakalpojumu centru “Rundāles Avoti” amatu 

klasificēšanas komisijā ir saņemts,  bet nav izskatīts līdz galam.   

G.Kalniņš iebilst, ka jautājums nebija par “Rundāles Avotiem”, bet gan par štata vietas 

izveidi Ziedoņu parka uzturēšanai.  

A.Mačeks norāda, ka šī summa nav paredzēta parka uzturēšanai, bet gan tā labiekārtošanai. 

I.Romānovs turpina, ka šis jautājums ir izskatīts un atrisināts, rezultātā izveidota parka 

apsaimniekotāja amata vieta. Ieklasificēšanas rezultāts ir darīts zināms Rundāles apvienības 

pārvaldei. Ņemot vērā parka izmantošanas intensitāti, saredzams, ka būs nepieciešams  

atbilstošas noslodzes darbinieks.  

G.Kalniņš jautā, vai šie līdzekļi ir virsplāna ieguvums, tos pareizāk būtu izlietot 

vienreizējiem pasākumiem, kas paredzēti konkrētajā gadā. Štata vietas izveide un apmaksa ir 

saistības nākamajam gadam. Tad ir jautājums par plānošanu kā tādu – ja atsavināšanas līdzekļu 

pārsniegums ir jau marta mēnesī, kas būs vēlāk? 

I.Romānovs: šīs amata vietas finansēšana lielā mērā ir Rundāles apvienības pārvaldes ziņā, 

tika lēsts, ka to var finansēt no dažādu īpašumu atsavināšanas līdzekļiem. Uz parka attīstību 

jāskatās  ilgtermiņā. 

I.Pētersone piebilst, ka atsavināšanas līdzekļus izmanto vienreizējam pasākumam. Ja tiek 

lemts par štata vietas izveidi un apmaksu, tas līdzekļu izlietojums ir nepareizs, tas ir cits mērķis. 

I.Romānova atbilde, ka tas ir ilgtermiņa projekts, vides un sporta infrastruktūras objekta 

attīstībā veikts liels ieguldījums. I.Pētersone neapstrīd jēgu un mērķi, bet runa ir par to avotu, no 

kā tas tiek finansēts.  

A.Mačeks paskaidro, ka šī gada budžetā nebija paredzēts finansējums, neplānotie budžeta 

ieņēmumi netiek aiztikti. 

M.Mediņš turpina, ka tiek atkārtots Bauskas apvienības pārvaldes variants, arī tur no 

iegūtajiem atsavināšanas līdzekļiem tika pirktas dažādas lietas. Bauskas apvienības pārvaldes 

budžeta prioritātēm  līdzekļu nepietika. Jāskatās saistošie noteikumi, ja vajadzīgs, tad tie 

jāpārstrādā,  jārīkojas saprotami visiem, pēc vienotām vadlīnijām. 
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A.Mačeks precizējot norāda, ka izskatot neapstiprinātos pieteikumus, Rundālei bija ļoti maz 

pieprasījumu; ja šādi noteikumi ir spēkā esoši, tad šis finansējums atstājams  Rundāles 

apvienības pārvaldē. 

I.Pētersone jautā finanšu departamenta pārstāvjiem, vai  domes apstiprinātie noteikumi 

pieļauj štata vietas izveidi par atsavināšanas līdzekļiem?  

I.Latviete: precizē, ka noteikumos “Kārtība, kādā notiek pašvaldības nekustamā īpašuma 

atsavināšanas process un atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana Bauskas novadā” 

22.punktā noteikts, ka “Atsavināšanas rezultātā iegūtie līdzekļi tiek izlietoti pārvaldes teritorijā 

esošo pašvaldības nekustamo īpašumu - pašvaldībai piekritīgo zemesgabalu un valdījumā esošu 

ēku kadastrālajai uzmērīšanai, novērtēšanai un ierakstīšanai zemesgrāmatā, nekustamā īpašuma 

iegūšanai pašvaldības īpašumā, kas nepieciešams pašvaldības funkciju nodrošināšanai, kā arī 

citām vajadzībām atbilstoši domes lēmumiem un apstiprinātajai pašvaldības budžeta izdevumu 

tāmei.” 

I.Pētersone vēlas precizēt, vai tas ir paredzēts vienreizējiem pasākumiem vai tādiem, kas 

atstāj ietekmi nākošā gada budžetā. I.Latviete turpina, ka jautājums ir aktuāls ne pirmo gadu, 

uzskata, ka no atsavināšanas iegūtos līdzekļus būtu jāliek kopējos ieņēmumos. 

I.Pētersone vēršas pie izpilddirektora ar jautājumu, vai mūsu pašu izveidotie un pieņemtie  

noteikumi nebūtu ir precizējami? Vai darbs pie tā notiek? 

A.Mačeks paskaidro, ka līdz jūnijam ir jāpārskata visi domes apstiprinātie saistošie 

noteikumi, tas ir noteikts likumā. Nākošajās komitejās tiks pārskatīti daudzi noteikumi.  

V.Čačs jautā izpilddirektoram par plānošanu. Pagājuši tikai trīs mēneši un plāns jau 

pārpildīts. Vai apzināti netika iesniegti pareizie cipari?  

A.Mačeks skaidro, ka tika saņemti pārsteidzoši augsti nekustamo īpašumi novērtējumi. 

Noteikumu pārskatīšana turpināsies nākamā mēneša sarunās. 

M.Mediņš akcentē, ka Vides un attīstības komitejas sēdē tika skatīta tūrisma attīstības 

stratēģija. Jautā finansistiem, vai šajās tabulās nevarēja iekļaut “Rundāles Avotu” ēkas 

uzturēšanu un apsaimniekošanu. 

I.Spurķe skaidro, ka šajos grozījumos šīs ēkas uzturēšanai  nav nekas plānots, bija paredzēts  

sākotnēji minimālais uzturēšanas izdevumu apjoms, ko nodrošina Rundāles apvienības pārvalde  

A.Mačeks skaidro, ka uzturēšanas minimums tika paredzēts budžetā. Pašlaik notiek sarunas, 

kā šī ēka tiks apdzīvota. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas 

novada domes 2023. gada 28. decembra saistošajos noteikumos Nr. 25 

"Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam" 

apstiprināšanu". 

 

2.p. 

Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai. 

 

(I.Spurķe, J.Krievs, A.Mačeks, M.Mediņš) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 
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Atbilstoši pašvaldības veiktajam iepirkumam ir noteiktas kopējās transporta iegādes 

izmaksas ir 659 450 euro, ieskaitot pievienotās vērtības nodokli, t.sk. pa finansēšanas avotiem: 

aizņēmums 593 505 euro, pašvaldības līdzfinansējums 65 945 euro, no tiem 54 450 euro 

apstiprināti pašvaldības 2024. gada budžetā. Atbilstoši aizņēmuma saņemšanas nosacījumiem 

aizņēmuma apmērs nav lielāks par 90 procentiem, bet pašvaldības līdzfinansējums nav mazāks 

par 10 procentiem no kopējām iegādes izmaksām. 

Bauskas novada pašvaldībā viens no skolēnu pārvadājumu organizēšanas veidiem ir 

izglītojamo pārvadājumi ar pašvaldības īpašumā esošo transportu. Skolēnu pārvadājumos 

izmantotais autoparks ir novecojis, vairāki autobusi ir vecāki par 10 gadiem, to uzturēšanai 

nepieciešami būtiski ieguldījumi. Aizņēmuma mērķis ir veikt plānveidīgu, pakāpenisku skolēnu 

autobusu atjaunošanu, samazinot transporta ekspluatācijas izdevumus, uzlabojot 

transportlīdzekļu funkcionalitāti un pārvadājumu drošumu. 

Atbilstoši aizņēmuma saņemšanas nosacījumiem aizņēmuma apmērs nav lielāks par 90 

procentiem, bet pašvaldības līdzfinansējums nav mazāks par 10 procentiem no kopējām iegādes 

izmaksām. 

Iepirkuma ietvaros paredzēta trīs mazlietotu autobusu iegāde – viens Bauskas apvienības 

pārvaldes un divi Vecumnieku apvienības pārvaldes organizētajiem skolēnu pārvadājumiem. 

Lemjošajā daļā paredzēts ņemt aizņēmumu 593 505 euro apmērā Valsts kasē ar tās noteikto 

procentu likmi vai kredītiestādē uz 7 gadiem ar atlikto pamatsummas maksājumu līdz 2025.gada 

martam. Aizņēmumu atmaksu garantēt ar pašvaldības budžetu. Aizņēmums jāizņem 2024.gadā.  

A.Mačeks paskaidro, ka tie ir ļoti maza nobraukuma autobusi. 

J.Krievs interesējas, pēc kāda principa veikts šāds autobusu sadalījums. 

A.Mačeks paskaidro, ka Vecumnieku apvienības pārvaldē 2 autobusu lietošanas ilgums ir 

tuvu 20 gadiem, tie nav izmantojami. Autobusi ir ļoti seni. 

M.Mediņš atgādina situāciju pagājušajā gadā, kad Vecumnieku apvienības pārvaldē divi 

autobusi vienlaicīgi bija remontā.   

A.Mačeks piebilst, ka turpinās darbs strādāts pie skolēnu pārvadājumu maršrutu 

pārplānošanas. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu 

pārvadāšanai". 

 

3.p. 

Par kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Cerību spārni". 

 

(K.Brūvele) 

 

Ziņo: Kristīne Brūvele. 

Deinstitucionalizācijas plāna rezultātā tika izveidota infrastruktūra Slimnīcas ielā 4, grupu 

mājas pakalpojuma un atelpas brīža pakalpojuma sniegšanai, kā arī tika veikta materiāltehniskā 

nodrošinājuma iegāde minēto pakalpojumu sniegšanai.   

Ar Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra lēmumu biedrībai “Cerību spārni” tika 

deleģēts sniegt augstāk minētos pakalpojumus. Secīgi tika pieņemts lēmums par nekustamā 

īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā, ar kuru biedrībai tika nodots nekustamais īpašums – 
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būve Slimnīcas ielā 4. Lai biedrība spētu veikt efektīvi veikt deleģētā pārvaldes uzdevuma izpildi 

bezatlīdzības lietošanā nodotajā nekustamajā īpašumā, ir nepieciešamos nodot ERAF projekta 

ietvaros iegādāto materiāltehnisko nodrošinājumu – pamatlīdzekļus un inventāru. Lūdz atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par kustamās mantas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Cerību spārni"". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Par naudas balvu piešķiršanu Bauskas 

novada izglītojamiem un viņu pedagogiem par sasniegumiem mācībās, zinātniski 

pētniecisko darbu lasījumos, mācību priekšmetu olimpiādēs, konkursos un skatēs" 

apstiprināšanu. 

 

(S.Gudkova, A.Mačeks, J.Krievs, G.Kalniņš, L.Rimševica) 

 

Ziņo: Solveiga Gudkova. 

Sagatavoti grozījumi Bauskas novada pašvaldības 2021.gada 25.novembra noteikumos Nr.3. 

Jautājums tika skatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, veikti ieteiktie labojumi. Pēc 

direktoru seminārā izteiktajiem ieteikumiem grozījumos iekļauti 4.11. un 4.14. punkts par naudas 

balvu piešķiršanu Bauskas novada profesionālās ievirzes izglītības iestādes dueta vai trio 

kolektīva katram dalībniekam, kurš iegūst godalgotas vietas reģiona mūzikas/mākslas un citos 

konkursos vai skatēs. Pievienots 4.16. punkts, kas paredz pedagogam, kurš sagatavojis kolektīvu, 

kura skaits pārsniedz trio un guvis rakstveida atzinību vai godalgotu vietu valsts vai starptautiska 

mēroga mūzikas/mākslas un citos konkursos vai skatēs, piešķirt naudas balvu 60 euro, bet par 

katru nākamo panākumus guvušu kolektīvu tiek papildus apbalvots ar 20 euro.  Lūdz atbalstīt 

sagatavotos grozījumus un virzīt tālākai izskatīšanai. 

A.Mačeks jautā, kāda ir šo grozījumu ietekme uz budžetu. 

S.Gudkova skaidro, ka naudas balvas tiks finansētas no izglītības nodaļas  budžeta. Papildu 

finansējums nebūs nepieciešams. 

J.Krievs:  Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdei jautājums tika iesniegts pēdējā brīdī, 

nebija laika pienācīgi ar to iepazīties. Ir radušies daudzi jautājumi: par 4.2. punktu – norādīts, ka 

mācību priekšmetu olimpiādēs piešķir vietas, varbūt domāts, ka piešķir apbalvojumus?  

S.Gudkova: tiek piešķirtas arī vietas. Piemēram, olimpiādē piedalās 20 dalībnieki, bet 

neviens nesasniedz šo minēto punktu slieksni, kas nepieciešams, lai iegūtu vietas olimpiādē. 

J.Krievs pārtrauc ziņotāju citējot 4.2. punkta turpinājumu: “no maksimāli iegūstamā punktu 

skaita”. Kur redzami šie punkti? 

S.Gudkova norāda, ka punkti ir redzami mācību priekšmetu Olimpiāžu nolikumos. Katrai 

olimpiādei tiek sagatavots nolikums, kurā norādīti maksimāli iegūstamie punkti un procentuāli 

tiek aprēķināts vietas atbilstoši saņemtajiem punktiem. J.Krievs ierosina, ka tādā gadījumā 

jānorāda tāda atsauce. S.Gudkova piekrīt. 

J.Krievs: par punktu 4.2. turpinot – šeit nav pieminēta rakstveida atzinība, kas minēta citos 

noteikumu punktos, vai tas ir domāts speciāli vai piemirsies? Vai viss ir izdomāts līdz galam? 
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4.4. punktā rakstveida atzinība ir pieminēta. Par punktu 4.3. – nav konkrētības, neparādās 

konkrēts apbalvojuma apmērs. Jāietur visur vienāds stils. Punkts 4.7. paredz, ka pedagogam, 

kurš sagatavojis izglītojamo, kurš guvis rakstveida atzinību vai godalgotu vietu tiek pasniegta 

naudas balva 150 euro, bet izglītojamam par 1.vietu pienākas 200 euro, 2.vietu – 150 euro, 

3.vietu – 100 euro. Par rakstveida atzinību ieguvušam izglītojamam pienākas 80 euro, 

pedagogam 150 euro. Vai viss ir izdomāts līdz galam? Punktā 4.9. minēt konkrēti, kas tiek 

piešķirts. Punkts 4.13. – vai ir pārdomāti likt vienā punktā valsts un starptautiskus pasākumus? 

Varbūt vajag atdalīt? Par punktu 4.15. attiecas uz Mūzikas un mākslas skolām, par parastām 

mācību iestādēm šāda punkta nav. Vai šeit pedagogiem nav paredzēts apbalvojums? 

A.Mačeks precizē, ka komitejā izteiktie ierosinājumi un labojumi iestrādāti grozījumos. 

Tuvojas maijs, kad notiks izglītojamo apbalvošana. Piekrīt, ka apbalvojuma apmērs pedagogam 

būtu jāpiešķir mazākā apmērā nekā izglītojamam.  

J.Krievs turpina par IV nodaļā minētiem tencinājuma rakstiem, kur tādus pasniedz? 

A.Mačeks skaidro, ka tencinājuma rakstus pasniedz domes priekšsēdētājs, to piešķiršanas 

nosacījumi ir citā nolikumā. Ja domes sēdē tiks apstiprināti šie grozījumi, pēc tiem attiecīgi 

maijā jau tiks vērtēti gan pedagogi, gan izglītojamie.  

S.Gudkova apstiprina un min, ka ir vēl viena izmaiņa – profesionālās ievirzes izglītības 

iestādes veido savu atsevišķu pasākumu izglītojamo un pedagogu apbalvošanai. 

L.Rimševicai ieteikums: noteikumos vajadzētu iekļaut, ka pedagogs saņem naudas balvu 50 

% apmērā no summas, ko saņem izglītojamais. Tā līdzīgi noteikumi darbojas sportā. 

A.Mačeks piekrīt, ka tas būtu godīgāk. 

G.Kalniņš komentē, ka pedagogi visu mācību gadu ir strādājuši vadoties pēc šiem 

noteikumiem, ja gribam kardināli veikt izmaiņas, tad tās būtu ieteicams veikt pēc izglītojamo un 

pedagogu apbalvošanas mācību gada noslēgumā maijā. J.Krievs nepiekrīt, jo uzskata, ka ar šiem 

labojumiem mūzikas un mākslas skolas pedagogi ir nostādīti mazliet augstāk nekā 

vispārizglītojošo skolu pedagogi un izglītojamie. 

A.Mačeks lūdz izglītības nodaļas komentāru. 

S.Gudkova: kolektīviem paredzēts tencinājums, mēs apbalvojam skolotāju, kurš sagatavojis 

šo kolektīvu.  

A.Mačeks precizē, ka šie plānotie grozījumi nav vienlīdzīgi pret visiem vispārizglītojošo 

skolu pedagogiem. Jautā, vai varēs līdz domes sēdei pārskatīt vai ir kaut kas vēl grozāms? 

Šonedēļ līdz piektdienai tas ir darāms. 

S.Gudkova to apsola. 

Vairāk jautājumu nav. 

   

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 

pašvaldības noteikumu "Par naudas balvu piešķiršanu Bauskas novada 

izglītojamiem un viņu pedagogiem par sasniegumiem mācībās, 

zinātniski pētniecisko darbu lasījumos, mācību priekšmetu olimpiādēs, 

konkursos un skatēs" apstiprināšanu". 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada administrācija" Dzimtsarakstu 

nodaļas maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 
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(S.Kolberga, J.Krievs) 

 

Ziņo: Sandra Kolberga. 

Ņemot vērā Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada administrācija” Audita 

un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas veiktā audita “Personāla resursu plānošana 

dzimtsarakstu pakalpojumu sniegšanas procesos” ieteikumus un atbilstoši Bauskas novada 

pašvaldības 2024. gada 28. marta noteikumiem Nr. 2 “Maksas pakalpojumu izcenojumu 

noteikšanas metodika un apstiprināšanas kārtība” ir veikti Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Bauskas novada administrācija” Dzimtsarakstu nodaļas maksas pakalpojumu aprēķini. 

Iepriekšējais maksas pakalpojumu cenrādis tika apstiprināts 2021. gadā. Lēmuma projekta 

pielikumā pievienots maksas pakalpojumu cenrādis. Salīdzināšanai pievienots iepriekšējais 

maksas pakalpojumu cenrādis. 

Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

J.Krievs interesējas, cik izmaksā viena laulību ceremonija pēc jaunā cenrāža. 

S.Kolberga atbild, ka kopā visas izmaksas ir 619 euro. 

Vairāk jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas novada administrācija" Dzimtsarakstu nodaļas maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada bāriņtiesa" 

nolikumā. 

 

(E.Ķerģe-Karika, A.Mačeks, G.Kalniņš, J.Krievs, E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: Edīte Ķerģe-Karika. 

Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Bauskas novada bāriņtiesas nolikumā 

atbilstoši 2023. gada 22. februārī saņemtajiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas 

novada administrācijas” Audita un kapitālsabiedrību pārraudzības nodaļas Iekšējā audita 

ziņojumam ar ieteikumiem veikt Bāriņtiesas darbinieku slodžu skaita izvērtēšanu, atbilstoši 

Bāriņtiesas esošajai darba organizācijai un struktūrai. 

Izvērtējot Bāriņtiesas darbinieku noslodzi, tika secināts, ka ir optimizējams Bāriņtiesas 

sekojošu darbinieku štatu saraksts: 1 Bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieka un 2 Bāriņtiesas locekļa 

amata vietas, un 19 darbinieku amata vietas. Līdz ar to nolikumā nepieciešams veikt grozījumus. 

Papildus minētajam nepieciešams veikt arī grozījumus attiecībā uz organizatoriskiem 

jautājumiem par apmeklētāju pieņemšanas laikiem.  

G.Kalniņš interesējas, vai struktūrshēmu ir iespējams papildināt ar bāriņtiesas darbinieku 

sadalījumu pa pagastiem. 

A.Mačeks paskaidro, ka to var pievienot kā papildu materiālu pie izskatīšanas, shēmā to 

neliek.  

E.Ķerģe-Karika paskaidro, ka Bauskas novada pašvaldības mājaslapā ir pieejama visa 

informācija, tai skaitā arī Bāriņtiesas struktūra. A.Mačeks jautā, kur ir redzama informācija, kā 

tiks pieņemti lēmumi, vai vietniekiem būs paraksta tiesības.  
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E.Ķerģe-Karika skaidro, ka aizvietojot priekšsēdētāju, vietniekiem saglabājas paraksta 

tiesības. Bet visus dokumentus paraksta Bāriņtiesas priekšsēdētāja. 

J.Krievs jautā, kad grozījumi stājas spēkā, lēmuma projektā nav norādīts. 

E.Grigorjeva paskaidro, ka stājas spēkā ar brīdi, kad lēmumu parakstījis domes 

priekšsēdētājs. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Bauskas novada bāriņtiesa" nolikumā". 

 

7.p. 

Par projekta pieteikuma "Bezemisiju transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada 

sasniedzamībai" iesniegšanu. 

 

(L.Šterna, I.Pētersone, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Laura Šterna. 

Centrālā finanšu un līgumu aģentūra februārī izsludinājusi projektu atlasi pašvaldībām, 

aicinot pieteikties finansējumam bezemisiju transportlīdzekļu iegādei pašvaldības autonomo 

funkciju īstenošanai. Projekts jāiesniedz līdz šī gada 29. maijam un jāīsteno līdz 2029. gada 

31. decembrim. Pasākuma ietvaros atbalstīta M1, M2 un M3 kategoriju transportlīdzekļu 

iegāde. Maksimālais pieejamais finansējums ir 3 000 000 EUR. Pašvaldībai pieejams fonda 

atbalsts 85 % apmērā, atlikušos 15 % sedz no pašvaldības budžeta. Projektā plānots iegādāties 

M1 kategorijas bezemisijas specializēto transportlīdzekli pansionāta “Atvasara” vajadzībām 

un M3 kategorijas autobusu skolēnu pārvadājumu veikšanai, kā arī uzlādes iekārtas.  

Izvēlēts viens maršruts Bauskas pilsētai uz Uzvaras pamatskolu, kur ir saskaitīts skolēnu 

skaits. Maršruta garums ir 65 km, 12 km ir ar granstceļa segumu. M1 kategoriju 

transportlīdzekļa ietilpība ir 8 vietas, M3 – no 30 vietām.  

G.Kalniņš: salīdzinot šo projektu ar iepriekšējo, kritērijos ir būtiskas izmaiņas 

pieejamajam finansējumam. Pirmajā projektā bija iezīmēta summa uz vienu autobusu. 

L.Šterna: jā, tie ir 85 % no fonda finansējuma. Šeit arī segta PVN summa. Kad visas 

pašvaldības iesniegs projektus, uz reģioniem tiks izdalīts, cik jāsasniedz pārvadājamo skaits. 

Šajā projektā pieejamais finansējums ir elastīgāks. Skaits būs kopā gan specializētajam, gan 

skolēnu autobusam. Šim projektam nosacījums ir palicis spēkā, ka 80 % drīkst izmantot tieši 

paredzētajai sfērai.  

I.Pētersonei divi jautājumi: pirmkārt, pēc kādiem kritērijiem izvēlēts tieši šāds maršruts 

un otrkārt, kas šobrīd veic skolēnu pārvadājumus šajā maršrutā cik vecs ir autobuss. 

L.Šterna uz pirmo jautājumu atbild, ka maršrut izvēlēts pēc Bauskas apvienības pārvaldes 

vadītājas ieteikuma. Tika ņemts vērā faktors, kur ir mazāks grantsceļa seguma garums, 

autobusam ir pieejama garāža, kurā autobusu var turēt. Tā gan nav apsildāma. Pansionātā 

“Atvasara”  ir liela vajadzība pēc specializētā transporta. Šobrīd autobusus mēģināsim 

nenorakstīt, lai arī cik vecs, bet pilda savu funkciju.  

J.Krievs  jautā, vai180 dienas gadā nav pārāk mazs periods? 

L.Šterna: tas ir aptuveni, bet mācību gadā ir ap 170 dienas. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta pieteikuma "Bezemisiju 

transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada sasniedzamībai" iesniegšanu". 

 

8.p. 

Par dalību projektā "PROTI un DARI 2.0". 

 

(J.Kalinka) 

 

Ziņo: Jolanta Kalinka. 

 2023. gada nogalē pieņemti MK noteikumi Nr. 722, kas reglamentē projekta “PROTI UN 

DARI 2.0” īstenošanu. Kopš 2016. gada Bauskas novada pašvaldība sadarbībā ar Jaunatnes 

starptautisko programmu aģentūru īstenoja projektu “PROTI UN DARI!”. Jaunā projekta 

aktivitātes turpināsies iepriekšējā projekta ietvaros, kura mērķa grupa ir jaunieši vecumā no 15 

līdz 29 gadiem, kuri nemācās, nestrādā, neapgūst arodu un nav reģistrēti NVA kā 

bezdarbnieki, uzlabojot prasmes un veicinot viņu iesaisti mācību pasākumos izglītības apguvē 

NVA pasākumos, biedrībās un jaunatnes darbības centros. Bauskas novada pašvaldībai 

pieejamais piešķīrums ir 73 321,88 EUR 34 jauniešiem. Nav nepieciešams pašvaldības 

līdzfinansējums. Sagatavots lēmuma projekts par dalību projektā un personāla nodrošināšanu 

atbalstāmo darbību īstenošanai. Jāpiesaista projektā programmas vadītājs un mentori, viņu 

atalgojums tiek segts no fonda līdzekļiem. Plānots ka pasākums varētu sākties maijā, bet 

atbalsts jauniešiem – jūnijā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par dalību projektā "PROTI un DARI 2.0"". 

 

 

9.p. 

Par pašvaldības autoceļa reģistrēšanu un nosaukuma "Bauska–Priedītes" piešķiršanu. 

 

(I.Čerļenoks) 

 

Ziņo: Ivars Čerļenoks. 

Bauskas novada dome 2022. gada 25. augustā pieņēma lēmumu par valsts vietējā autoceļa 

“V1034 Bauska-Priedītes”, Rundāles pagastā ar būves pārņemšanu bez atlīdzības Bauskas 

novada pašvaldības īpašumā. Šī gada janvārī tika izdots MK rīkojums, kurā noteikts, ka 
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Satiksmes ministrija var bez atlīdzības nodot Bauskas novada pašvaldības īpašumā valstij 

piederošo ceļa posmu un tam piekrītošos nekustamos īpašumus. Martā parakstīts akts par šī 

posma nodošanu-pieņemšanu pašvaldības īpašumā, līdz ar to tas reģistrējams kā Rundāles 

apvienības pārvaldes A grupas autoceļš Nr. 11 un tam piešķirams nosaukums “Bauska-

Priedītes”, kā arī tas jāreģistrē VAS “Latvijas Valsts ceļi”. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma 

projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par pašvaldības autoceļa reģistrēšanu un 

nosaukuma "Bauska–Priedītes" piešķiršanu". 

 

 

10.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē. 

 

(I.Čerļenoks, G.Kalniņš, M.Mediņš, I.Pētersone, A.Mačeks, L.Rimševica, J.Krievs, I.Romānovs) 

 

Ziņo: Ivars Čerļenoks. 

Rundāles apvienības pārvalde sniedz priekšlikumu no nekustamo īpašumu atsavināšanas 

iegūtos virsplāna ieņēmumus izlietot apvienības teritorijā esošo parku ielu  labiekārtošanas 

darbos. Lai nodrošinātu brīvā laika pavadīšanas objekta diska golfa laukuma Ziedoņu ciemā 

Bornsmindes parkā  kvalitatīvu pakalpojumu, atpūtas vietā nepieciešams uzstādīt jaunus soliņus, 

atkritumu urnas un pārvietojamās tualetes, kā arī pieņemt darbā darbinieku, kurš uzraudzīs un 

uzkops parka teritoriju. Kopējā izdevumu summa sastāda 12 236 euro. Par daudzdzīvokļu 

dzīvojamās mājas “Kamenes” pārbūvi paredzēts veikt iepirkumu par būvprojekta izstrādi, 

paredzamā summa 26 862 euro. Šī gada budžetā šī projekta realizācijai bija paredzēti 18 000 

euro, lai izpildītu līgumā noteiktās saistības, nepieciešami papildus līdzekļi 8862 euro. 

Vecrundāles bibliotēkas telpās apkuri nodrošina ar siltumsūkni, kam bija nepieciešami steidzami 

remontdarbi. To kopējās izmaksas ir 2523 euro. Rundāles apvienības pārvaldes teritorijā 

izbūvētajiem gājēju celiņiem ar bruģa segumu konstatēti bojājumi pēc ziemas sezonas, kopējās 

remontdarbu izmaksas sastāda 5194 euro. Priekšlikums piešķirt šos līdzekļus uzskaitīto darbu 

veikšanai. 

G.Kalniņš jautā, cik liela ir Ziedoņu parka teritorija, vai diska golfa laukumam izmantota 

visa teritorija un kādi būs darbinieka pienākumi. 

I.Čerļenoks: precīzi teritoriju nepateikšu, tie ir vairāki hektāri, diska golfa vietas izvietotas 

pa visu parka teritoriju. Darbinieks uzraudzīs teritoriju, golfa laukumu, veiks labiekārtošanas 

darbus, kā arī izsniegs golfa šķīvīšus. 

M.Mediņš uz domes sēdi lēmuma projektam lūdz pievienot precīzu darbinieka amata 

aprakstu. I.Čerļenoks piekrīt. 

I.Pētersone izsakās, ka ņemot vērā jau 1.jautājuma izskatīšanas  laikā uzsākto diskusiju, 

aicina izņemt ārā no finansējuma sadalījuma paredzēto štata vietu atalgojumam un līdz domes 

sēdei atrast Rundāles apvienības pārvaldes piešķirtajā budžetā finansējumu, pamatojums ir 

tāds, ka uzņemamies saistības uz nākamo gadu. Cipars nav tik liels, bet  svarīga ir lietu 

kārtība, citādi arī citas apvienības var veidot štata vietas šādā veidā. Tas ir pilnīgi kaut kas cits. 
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Šis finansējums ir paredzēts vienreizējiem pasākumiem, nevis tādiem, kas ietekmēs nākamā 

gada budžetu. 

A.Mačeks jautā, vai tas ir kā priekšlikums? 

G.Kalniņš papildina, ka arī Vecumniekos ir golfa laukums, pārvalde uztur šo vietu. Ja tas 

ir brīvā laika pavadīšanas objekts, tad katrs brauc spēlēt ar saviem šķīvīšiem. 

L.Rimševica atbalsta Rundāles apvienības pārvaldes priekšlikumu, ir ieguldīts liels darbs, 

parks ir sakopts. Atbalsta štata vietas izveidi, lai darbinieks ikdienā to pieskata. Visiem spēlēt 

gribētājiem nav savu šķīvīšu. Aktīvi iesaistās pagastu sporta darbu organizatori, parks ir 

noslogots. No kura budžeta to finansēt, tas ir Rundāles apvienības pārvaldes  ziņā. Atbalsta 

lēmuma projektu par štata vietas izveidi. 

M.Mediņš komentē, ka process kā tiek veidotas štata vietas kļūst arvien interesantāks. 

Jautā, ko iesāksim ar šādu procesu, ja visā novadā no šādiem līdzekļiem sāksim veidot štata 

vietas. Tas ir nepieņemami. Amata vietas būtu jāveido jaunā budžeta gada sākumā, nevis 

budžeta gada vidū. Rundāles apvienības pārvaldei būtu jāslēdz līgums ar šo darbinieku, kurš 

arī veiks šo darbu. Ar  nākamo gadu var veidot štata vietu, un tā kopīgi jāpārskata ar visa 

novada štata vietām. Aktualizē jautājumu par kapu pārziņiem. 

J.Krievs jautā ziņotājam, vai apvienības budžetā bija paredzēta nauda parka uzturēšanai. 

I.Čerļenoks: parka uzturēšanai- krūmu un koku zāģēšanai bija paredzēti līdzekļi.  Cik 

daudz,  nepateikšu. 

I.Romānovs lūdz vārdu: šie jautājumi ir vērtēti un izskatīti, tostarp arī amatu 

klasificēšanas komisijā, jautājums nebija viennozīmīgs, bet saredzējām atbalsta 

nepieciešamību jaunās iniciatīvas darbības nodrošināšanai. Lūdz deputātus atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu.  Notikusi tikšanās ar disku golfa federācijas vadību, pasākuma kalendārais 

grafiks ir noslogots, aicina pašvaldību iesaistīties jaunās aktivitātes uzturēšanā.  

I.Pētersone tomēr uztur savu priekšlikumu – no šī lēmuma projekta izdalīt šo vienu štata 

vietu, attiecībā par šo štata vietu sagatavot  atsevišķu lēmuma projektu, paredzot līdzekļus no 

Rundāles apvienības pārvaldes budžeta. 

A.Mačeks aicina par I.Pētersones priekšlikumu balsot ar roku, jo priekšlikums nav 

iesniegts sistēmā. 

Notiek balsošana par I.Pētersones izteikto priekšlikumu.  

  

Balsojums par priekšlikumu “ 

 

"PAR"  -  
6 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Ināra Pētersone, Mārtiņš 

Mediņš, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  2 (Aivars Mačeks, Līga Rimševica) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

A.Mačeks paziņo balsojuma rezultātus, priekšlikums atbalstīts, punkts 2.1. izņemams ārā 

no lēmuma projekta.  

G.Kalniņš iebilst, ka  punktā 2.1.  minētā summa 12 236 euro neattiecas tikai uz štata 

vietu. 

A.Mačeks tam nepiekrīt, aicina skatīties lēmuma projektā, kā tur ir rakstīts.  Priekšlikums 

bija izņemt visu 2.1. punktu, kas attiecas uz visu f 12 236 euro.  

I.Pētersone precizē, ka izteikusi priekšlikumu no 2.1.punkta izņemt finansējumu, kas 

paredzēts konkrētas štata vietas finansējumam un to attiecināt uz Rundāles apvienības pārvaldes 

budžetu. Darbinieks vajadzīgs, bet ne no šī finansējuma. 

A.Mačeks: 12 236 euro, cik no šīs naudas ir paredzēts štata vietas uzturēšanai?  

I.Čerļenoks paskaidro, ka uzreiz nevarēs sniegt atbildi. 
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  A.Mačeks norāda, ka lēmuma projektā summa jāparedz uzreiz, nevar rēķināt pēc tam. 

Jautā, kāda alga ir noteikta darbiniekam? I.Pētersone: vai to neviens nav rēķinājis? 

I.Čerļenoks atbild, ka darbiniekam noteikta minimālā mēnešalga.  A.Mačeks jautā, cik tas 

sastāda no kopējās summas? I.Čerlenoks atbildi uzreiz nevar sniegt. 

A.Mačeks pasludina pārtraukumu 10 minūtes, ar norādi pa šo laiku sarēķināt un sniegt 

konkrētu summu. 

G.Kalniņš komentē, ka no komitejām daudzus jautājumus virza izskatīšanai domes sēdē 

ar labojumiem. 

A.Mačeks uzskata, ka jābūt ir zināmai precīzai naudas summai, konkrētam ciparam.  

 

Plkst.10.33 izsludināts pārtraukums. 

 

Sēde atsākas plkst. 10.42. ar A.Mačeka jautājumu, vai I.Čerļenoks ir gatavs atbildēt. 

I.Čerļenoks atbild, ka darba alga kopā ar sociālo nodokli 8354 euro, 3882 euro ir 

saimniecības materiāli, remontmateriāli, atkritumu izvešana.  

A.Mačeks precizē: 2.1. punktā paliek 3882 euro. Aicina balsot par lēmuma projektu 

kopumā. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par atsavināšanas līdzekļu 

izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē". 

 

Sēdes vadītājs A.Mačeks ierosina vienā balsojumā balsot par 11., 12., 13., 14., 15., 16., 17., 18., 

19., 20., 21., 22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30., 31., 32., 33. un 34. lēmumu projektiem.  

 Komitejas locekļi piekrīt. 

 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš,  Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Saulstari", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Saulstari", Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 1-28, 

Dāviņos, Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Bauskas iela 1-28, Dāviņos, Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Kūdra 1"-2, Kūdrā, 

Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa "Kūdra 1"-2, Kūdrā, Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Kūdra 1"-9, Kūdrā, 

Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa "Kūdra 1"-9, Kūdrā, Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Zvineļi"-2, Vecsaules 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa "Zvineļi"-2, Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Upes iela 3-9, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Upes iela 3-9, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Luzikas", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma "Luzikas", Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 29A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Zaļā iela 29A, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Kalna iela 16, Dimzukalnā, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Kalna iela 16, Dimzukalnā, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 6-18, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 6-18, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

21.p 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas ielā 27-6, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Rīgas ielā 27-6, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Ceriņu ielā 10-2, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Ceriņu ielā 10-2, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1"-30, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 1"-30, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

4"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 4"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

5"-15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

5"-18, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-18, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

6"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 6"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

6"-10, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 6"-10, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

8"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 8"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

9"-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 9"-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

10"-8, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 10"-8, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

13"-13, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 13"-13, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-3, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-3, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Stūri", Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma "Stūri", Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par nomas maksu pārtikas automātu izvietošanai Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas pils muzejs" telpās. 

 

(A.Mačeks) 

 

A.Mačeks jautā, vai lēmuma projektam ir nepieciešams ziņojums. Deputāti ar lēmuma 

projektu iepazinušies, ziņojums nav  nepieciešams. 

Notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nomas maksu pārtikas automātu 

izvietošanai Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas pils 

muzejs" telpās". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ziedu laukums", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Fridrihsone, M.Mediņš, V. Čačs) 

 

Ziņo Aija Fridrihsone: 

Nekustamais īpašums “Ziedu laukums” Mežotnes pagastā sastāv no zemes vienības 0,0651 

ha platībā, tas nav nepieciešams pašvaldībai savu funkciju nodrošināšanai. Sagatavots lēmuma 

projekts par nekustamā īpašuma atsavināšanu pārdodot to izsolē.  V.Čačs vērš uzmanību, ka tur 

atradās šķūnīši.  

A.Fridrihsone skaidro, ka uz šīs teritorijas vēsturiski atradās šķūnīši, tie ir nojaukti. Kam 

vajadzēja, tos ierādīja citā vietā.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Ziedu laukums", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par nekustamo īpašumu maiņu. 

 

(A.Fridrihsone) 

 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

Janvāra domes sēdē tika pieņemts lēmums Bauskas apvienības pārvaldei organizēt 

nekustamā īpašuma “Dārznieku ceļš” un nekustamā īpašuma “Sarkanmuiža” novērtēšanu un 

nekustamo īpašumu maiņu atbilstoši normatīvo aktu prasībām.  

G.Kalniņš jautā, kādēļ jautājums netika skatīts komitejā? 

A.Fridrihsone paskaidro, ka nebija saņemti vērtējumi.  

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamo īpašumu maiņu". 

 

 

 

Sēdi beidz: 2024. gada 18. aprīlī plkst. 10.52. 

 

 

Komitejas priekšsēdētāja vietnieks    Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ligita Jukšinska 
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